
Verslag van de jaarvergadering contactcommissie Oostknollendam – 16 november 2017 
Aanvang: 20.00 uur in ’t Dorpshuis te Oostknollendam 
 
Aanwezig:   
Contactcommissie Oostknollendam: 
Leden van de contactcommissie 
Leden college gemeente Wormerland:  
Burgemeester Peter Tange, wethouders Frans Saelman en Kees van Waaijen. 
BOA’s Jeroen Engel en Ed Zijp 
Raadsleden en belangstellenden: ± 35 personen 
Verslag: Tony Tannous 

1. Opening door voorzitter 
Jan Boer opent de jaarvergadering. 
 
2. Mededelingen vanuit het college 
Peter Tange: het college is niet compleet aanwezig, Jeroen Schalkwijk en Elly Fens zijn 
niet aanwezig wegens familieomstandigheden en ziekte. 
 
Mededeling Jan Boer: er is een vergadering geweest over behoud van het Hop (gymzaal) 
met de wethouders. Zij zien het als een burgerinitiatief en geven aan hier een plan voor 
in te dienen bij de gemeente. De CCO gaat dit doen. Thijs Ris wil een actieve rol spelen bij 
de invulling. 
 
Kees van Waaijen: er zijn meerdere initiatieven geweest voor de Hop. Het staat iedereen 
vrij om een initiatief in te dienen.  
 
3. Digitale platforms als ondersteuning bij burgerparticipatie 
Kees van Waaijen: de gemeenteraad heeft de nota burgerparticipatie aangenomen.  
De gemeente wil meer burgerinitiatieven aantrekken in heel Wormerland. Daarnaast is 
een nota dorpshuizen aangenomen, het dorpshuis zal steeds meer een ontmoetingsplek 
worden waar initiatieven samenkomen. De CCO heeft hierin een belangrijke functie. De 
gemeente zal daarnaast een kern- en wijkmakelaar aannemen, die initiatieven zal 
aanjagen. Daarbij zijn de digitale platforms ter ondersteuning. Voorbeelden hiervan zijn 
Buurbook en WeHelpen. Dit zal ook een platform zijn voor contact tussen burgers en de 
gemeente. Dit vergt een andere manier van werken van de ambtenaren. 
In de kernen van Wormerland zullen presentaties worden gehouden over de platforms 
als deze ingevoerd gaan worden. De initiatieven die de gemeente momenteel veel krijgt 
van de contactcommissies, gaan over verkeer en groenvoorziening. Dit mogen ook meer 
initiatieven zijn in het sociaal domein. 
 
4. Kennismaken BOA Jeroen Engel 
Jeroen Engel stelt zich voor. Hij is een half jaar in dienst. Hij geeft aan dat iedereen 
meldingen kan doen via de gemeente en dat ze dan bij hem terecht komen. 
 
Vraag: wat zijn de taken en bevoegdheden van een BOA? 
Jeroen Engel: de BOA houdt toezicht en handhaaft op de APV van Wormerland. Het gaat 
hier bijvoorbeeld om foutparkeren, wildplassen, afvaldumping en hondenoverlast. de 
BOA gaat in gesprek met mensen, maar kan ook waarschuwingen of boetes geven. 
 



Vraag: wat is verandering sinds politie dit deed? 
Jeroen Engel: taken van de politie verschuiven steeds meer naar de BOA’s toe. U kunt de 
politie wel bellen bij gevaarlijke situaties. 
 
5. Burgerhulpverlening OKD 
Jan Piet Kelder: vorig jaar is een burgerhulp stichting opgezet, waar inmiddels 40 
Oostknollendammers bij zijn aangesloten. Deze vrijwilligers krijgen AED en reanimatie 
trainingen. In het dorp zijn momenteel 2 AED’s aanwezig, hier komt nog een derde bij. 
Materiaal voor de burgerhulppost wordt nu vergaard. Het burgerhulpvoertuig zal tot 
eind 2018 in de voormalig brandweerkazerne worden gezet. Naast het voertuig, kleding 
en materialen zal een motorspuitaanhanger beschikbaar zijn.  
 
Vraag: is het een bewuste keuze van een wagen met aanhanger? Op de Woude 
beschikken ze over een wagen met spuit achterop. 
Jan Piet Kelder: in verband met het mee te nemen materieel en de stabiliteit is voor de 
combinatie van voertuig met aanhanger gekozen.   
 
Vraag: hoe weten de bewoners wie de AED cursus heeft gedaan? 
Jan Piet Kelder: wel altijd 112 bellen. De mensen die AED en reanimatie kunnen, worden 
via een app ingeschakeld via de meldkamer. De hulpdiensten worden daarnaast ook 
ingeschakeld. 
 
Vraag: kan iedereen de AED kast openen? 
Jan Piet Kelder: alleen degenen die een AED diploma hebben en aangesloten zijn bij 
burgerharthulp. 
 
Vraag: wat doen jullie nog meer? 
Jan Piet Kelder: we zorgen voor burgerhulp in Oostknollendam. Denk hierbij aan 
bijvoorbeeld een verkenning van de omgeving, vrijhouden van waterwinplaatsen en de 
brandweer gidsen. Wanneer er brand is komt de brandweer sowieso, wij zijn geen 
brandweer. 
Peter Tange: er wordt ook geoefend. Niet zo frequent als bij de brandweer. Ook worden 
een aantal vrijwilligers opgeleid tot verkeersregelaar. Maar ook na een storm kunnen ze 
helpen met opruimen. Daarbij is het een voordeel dat de waterpomp op een aanhanger 
staat, die hoeft dan niet mee. Ook kunnen de vrijwilligers helpen bij evenementen. Ze 
krijgen speciale werkkleding en kleding die herkenbaar is. 
 
Vraag: waarom is de burgerhulp wagen niet rood? 
Peter Tange: rood is de kleur van de brandweer, groen is een kleur van de gemeente. Zie 
de burgerhulp als ondersteuning van de hulpdiensten, net als dat de BOA ondersteunend 
is aan politie. 
 
Vraag: waarom mogen ze geen brand blussen? 
Jan Piet Kelder: In de wet is geregeld dat de brandweer dit doet.  
Peter Tange: brandweer is een bevaarlijk vak, waaraan strenge eisen zijn gebonden. De 
burgerhulp voldoet niet aan die eisen, daarom is de brandweer altijd nodig bij brand. De 
burgerhulp helpt de brandweer door voorberieidngen te treffen, maar ze mogen niet 
binnentreden bij brand. Daarvoor zijn ze niet opgeleid en hebben ze niet de juiste 
uitrusting. 



 
Vraag: kunnen verenigingen een beroep doen op de burgerhulp? 
Jan Piet Kelder: dat kan zeker. Dit moet nog onder de aandacht worden gebracht. 
 
6. Besteding budget wijkgericht werken 2017 
Maarten Haalboom: de CCO kan jaarlijks aanspraak maken op €4000 om te besteden 
aan projecten in het dorp. Dit jaar zal het budget worden besteed aan een AED inclusief 
kast, kerstboom, bloemen op het Dorpsplein, vaartocht voor senioren, contributie 
dorpswerken en het opzetten van de burgerhulppost. Dit voor een totaalbedrag van 
€3794. Het college heeft de plannen goedgekeurd. 
  
Vraag: wat is de contributie dorpswerken? 
Carmen Ton-Betjes: de CCO is lid van een vereniging voor dorpshuizen en dorpsraden. 
Hierin worden gegevens en kennis uitgewisseld. Daar is onder andere kennis gewisseld 
over de burgerhulpposten, waar we trots op zijn. 
 
Er wordt geopperd om de nieuwe AED niet in het Koetshuis maar aan het eind van het 
dorp te plaatsen, voor betere verdeling. Jan Piet Kelder geeft aan dat de keuze nog niet is 
gemaakt. De vraag wordt gesteld wie de AED aan de buitenkant van zijn huis wil hebben. 
Er wordt nog op teruggekomen. 
 
Maarten Haalboom: graag aangeven als men ideeën heeft voor het  wijkbudget van 2018. 
Dit kan gericht worden aan de CCO. 
 
7. Opbrengst oud papier container 2017 -> 2018 Nova Vita 
Sander Sint: voor 2017 is dit €8803. Hiervan is een activiteit voor de kinderen gedaan, 
een excursie naar de poelboerderij. De opbrengst van 2018 gaat naar Nova Vita.  
 
8. Stand van zaken nieuwbouwplannen Sluisstraat 20/Dorpsstraat 68 
Frans Saelman: er komen 8 rijwoningen, 6 appartementen en 3 vrije kavels. Voorlopig 
bestemmingsplan heeft ter inzage gelegen, 6 inwoners hebben een zienswijze gegeven. 
Dit wordt momenteel bekeken. Het voorlopige bestemmingsplan gaat naar het college 
en de raad. Daarna zal het weer ter visie liggen. Men kan dan beroep aandienen. Het 
aantal woningen blijft hetzelfde, ook bij bezwaar. 
Er is vervuiling aangetroffen na sloopwerk op het schoolplein en een oude boerderij. Er 
moet gesaneerd worden. Ook zijn er archeologische vondsten gedaan. Waar de 
gemeente de grond gaat beroeren, gaan archeologen kijken of er iets gevonden wordt. 
Verwachting is nu dat de bouw een paar weken daardoor kan uitlopen. WormerWonen 
streeft naar een start met de bouw in het 2e kwartaal 2018. 
 
Vraag: blijft alle grond die beroerd wordt vervuild? 
Frans Saelman: nee, alles wordt schoon gemaakt.  
 
Advies: laat zware transporten voor de bouw de andere kant van het dorp uit, om 
schade aan de weg te voorkomen. 
Frans Saelman: dit geven we aan WormerWonen mee. 
 
9. CCO vanaf maart 2018: vrijwilligers? 
De meeste CCO leden zullen stoppen, een aantal zullen zich wellicht opnieuw opgeven.  



De CCO heeft in de jaren zijn nut bewezen, daarom een oproep aan iedereen om zich bij 
interesse aan te melden. Jan Boer: we hebben veel mooie dingen voor het dorp gedaan. 
Het werk is leuk en dankbaar en er valt goed zaken te doen met de gemeente. De CCO zal 
de komende tijd mensen gaan enthousiasmeren. Mensen zullen worden benaderd en 
flyers worden verspreid. 
 
Vraag: hoeveel mensen zijn er nodig? 
Jan Boer: maximaal 5, minimaal 3. Huidige CCO was met 8 leden, waarvan 5 officiële 
leden.  
 
10. Rondvraag 
Peter de Boer heeft Jan Boer gevraagd te melden: op Bikkershorn is gestart met bouwen. 
Er waren problemen met het vinden van heipalen, die zijn inmiddels gevonden. In het 
januari zal worden gestart met heien. 
 
Opmerking: er zit een diepe scheur in het fietspad bij lantaarnpaal 41090 (43).  
Frans Saelman: dit al worden doorgegeven aan HHNK. 
 
Vraag: bij het schoolplein staat een grote plataan. De boomwortels duwen het 
straatwerk omhoog. Kan daar onderhoud worden gepleegd en het plastic onder de 
schors vandaan worden gehaald? 
Frans Saelman: dit zal worden doorgegeven binnen de gemeente. 
 
Opmerking: de dorpsverlichting brandt soms wel en vaak niet. 
Frans Saelman: hierover is contact geweest met Liander. Zij geven aan al weken bezig te 
zijn met de storing. De storing zit ondergronds en is lastig te traceren. Op 20 november 
zal een meetwagen langskomen om de oorzaak te zoeken. 
 
Opmerking: wandelen door het dorp is moeilijk door alle geparkeerde auto’s. dit geeft 
onveilige situaties. Het ergste stuk is het Noordeinde tot de sluisbrug. 
Jan Boer: iedereen moet 30 rijden. In 24 jaar heb ik nog niet meegemaakt dat een 
voetganger is aangereden. Men moet op elkaar letten. Er is behoefte aan 
parkeerplekken. Mensen die verkeerd staan worden door Jeroen Engel gehandhaafd.  
 
Aanvulling: een verkeerd parkerende bewoner geeft ergernis. 
Jan Boer: dit is met Jeroen Engel besproken. Parkeeroverlast wordt door hem aangepakt. 
 
Vraag: driekwart jaar geleden is een wethouder gesproken over het Hooge Erf. Er zou 
een oplossing komen voor het onderhoud.  
Frans Saelman: ik kom erop terug, weet nu geen antwoord. 
 
Vraag: bij het melden van een stroomstoring in het weekend of buiten kantoortijd geeft 
Liander aan dat we de gemeente moeten bellen. Wanneer we de gemeente bellen, staan 
we 20 minuten in de wacht bij Interswitch. Wat zijn de afspraken bij een kritieke 
melding? 
Frans Saelman: wanneer we de melding krijgen, geven we het meteen door aan de 
buitendienst. Ook zij hebben moeite in het weekend met Liander in contact te komen. 
Peter Tange: de buitendienst heeft een calamiteitentelefoon. Ik zal laten uitzoeken of 
deze goed werkt en via de CCO terugkoppelen. Bij echt gevaar, 112 bellen. 



 
Idee: lantaarnpalen om en om schakelen. Dit scheelt bij storingen. 
 
Vraag: terugkomend op de sanering nieuwbouw, wat voor vervuiling is er in de 
Sluisstraat aangetroffen? 
Jan Boer: hier vindt door WormerWonen nader onderzoek plaats. 
 
Vraag: vorig jaar is met plakboeken gewerkt voor initiatieven uit het dorp en op de CCO 
jaarvergadering is gestemd op initiatieven. Hierover hebben we niks meer gehoord? 
Jan Boer: uit het boek zijn een aantal dingen gedaan die realiseerbaar waren. Er zijn er 
nog veel over. Bij de volgende CCO vergadering komt op de agenda wat we daarmee 
kunnen. 
 
Vraag: kan de CCO een brief sturen aan bewoners om auto’s weg te halen voor het riet 
uit de sloten halen? 
Jan Boer: de CCO neemt dit op zich. 
 
Opmerking: de sluis is niet meer open geweest voor doorstroming. 
Antwoord: het water is vervuild en mag niet worden doorgestroomd. 
 
Vraag: een caravan moet binnen drie dagen van de openbare weg af, maar een 
aanhanger met een auto erop staat al heel lang in het dorp. Moet deze ook weg? 
Jan Boer: Jeroen Engel zal ernaar kijken. 
 
Opmerking: complimenten aan de CCO en dank voor jullie inzet! 
 
Er wordt als laatste nog aandacht gegeven aan de buurtWhatsApp. Iedereen mag zich 
aanmelden bij Marieke de Vries. Momenteel zijn er al 90 deelnemers. Het gaat alleen om 
nood en verdachte situaties. Politie informeert ook de groep.  
 
21:45 gesloten. 
 
 
 
Jaarvergadering 2018: 15 november 20:00 uur Dorpshuis 


